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ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 Κ.Ο 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

          

Προς: Υπουργό Εθνικής Άμυνας, κ.Ν.Παναγιωτόπουλο 

Θέμα: Μέτρα αντιμετώπισης του κορωνοϊού στις Ένοπλες Δυνάμεις. 

Κύριε Υπουργέ, 

  

Σύμφωνα με δημοσιογραφικές πηγές διαπιστώθηκαν  150 (!) κρούσματα Κορωνοϊού στη 
Σχολή Μονίμων υπαξιωματικών (ΣΜΥ) του Στρατού Ξηράς (ΣΞ), που έχει έδρα τα Τρίκαλα 
και στη Στρατιωτική Σχολή Ευελπίδων και τα συνολικά κρούσματα στις ΕΔ έχουν αυξηθεί 
σημαντικά, γεγονός που προκαλεί ανησυχία στις Ε.Δ. 

Επιπλέον, αυτή την περίοδο έχουμε την κατάταξη στις ΕΔ των νεοσυλλέκτων της ΕΣΣΟ του 
Νοεμβρίου και υπάρχει μεγάλος προβληματισμός τόσο για τον τρόπο μεταφοράς τους στις 
ακριτικές Μονάδες του Έβρου και των νησιών, όσο και όταν θα φτάσουν στον προορισμό 
τους, αν έχουν ληφθεί τα απαραίτητα μέτρα ελέγχου των από τον κορονοϊό, πριν την 
εγκατάστασή τους.  

Παράλληλα διατυπώνονται παράπονα ότι κατά τη διάρκεια της δεύτερης καραντίνας δεν 
έχουν ληφθεί όλα τα κατάλληλα και απαραίτητα μέτρα προστασίας του προσωπικού των ΕΔ. 

Το Κίνημα Αλλαγής συναισθανόμενο ότι οι ΕΔ της χώρας μας έχουν να αντιμετωπίσουν έναν 
αόρατο εχθρό, που αφορά στον κορωνοϊό και έναν ορατό εξ ανατολάς, που αφορά στην 
αυξανόμενη, επιθετική, πολιτική της Τουρκίας, κατανοεί απόλυτα το βεβαρημένο έργο τους, 
διά της επιτακτικά αυξανόμενης επιχειρησιακής ετοιμότητας στην οποία βρίσκονται που 
επιβάλλει την προστασία της υγείας των στελεχών. 

Δεδομένου ότι η αύξηση της διασποράς του ιού βρίσκεται σε ανοδική πορεία σε όλη την χώρα 
και ιδιαίτερα στη βόρεια Ελλάδα και σε συνδυασμό με τα δημοσιεύματα  

Ερωτάσθε κε Υπουργέ: 

1.Ποιος είναι ο αριθμός των μέχρι σήμερα διαπιστωμένων κρουσμάτων του προσωπικού των 
ΕΔ, στελέχη και στρατεύσιμους και πολιτικό προσωπικό, στο Στρατό, στο Ναυτικό και στην 
Αεροπορία, και σε ποιες περιοχές της χώρας;  

2.Υπάρχουν στελέχη και στρατεύσιμοι των τριών όπλων που διατρέχουν κίνδυνο λόγω του 
κορωνοϊού; 

3.Υπάρχουν στελέχη που έχουν προσβληθεί από τον κορωνοϊό και βρίσκονται σε κρίσιμες 
θέσεις, όπως πληρώματα αεροσκαφών, σε πλοία και προχωρημένες ακριτικές Μονάδες; 

4.Έχει ληφθεί μέριμνα για την εφαρμογή των Tests covid-19 στο σύνολο του προσωπικού όλων 
των μονάδων των ΕΔ; 
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5.Με το ενδεχόμενο ότι ο ρυθμός διασποράς του κορωνοϊού θα αυξάνεται στο επόμενο 
χρονικό διάστημα, έχουν ληφθεί τα απαραίτητα μέτρα προφύλαξης των στελεχών, 
στρατευσίμων και του πολιτικού προσωπικού από τον κορωνοϊό; Και ποια είναι αυτά κατά 
περίπτωση στα τρία όπλα; 

6.Ποια είναι τα μέτρα που έχουν ληφθεί για την οργανωμένη προφύλαξη από τον κορωνοϊό 
των νεοσυλλέκτων στις μονάδες κατάταξης; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

 

 

Γιώργος Φραγγίδης 

  

 




